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   اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان با اشاره به تعلل دریافت مجوز واردات واکسن توسط یکی از شرکت های دولتی در استان گفت: باتوجه 
به رایزنی انجام شده، در صورت تایید مجوز، آمادگی داریم ۱۰میلیون واکسن را برای واکسینه کردن مردم استان و سایر مناطق کشور وارد کنیم.

استاندار هرمزگان:

یکی از معضلات این روزهای کیش پرواز ازجزیره به مقصد دبی است. میدانیم که 
بسیاری از مردم کیش برای مراودات  اقتصادی و تجاری به دبی سفر می کردند اما 
متاسفانه در چند ماه اخیر پرواز به دبی به دلیل کرونا  انجام نمیشود. در حالیکه از 
لار ، شیراز و قشم و بسیاری  شهرهای دیگر پرواز ها همچنان برقرار است. در این 
خصوص مردم برای انجام کارهایشــان دچار مشکلات عدیده شده اند و بایستی 
برقراری مجدد پرواز از  جزیره کیش به مقصد دبی در دستور کار قرار گیرد تا  کمی 

از مشکلات مردم کاسته شود

نقد روز ...

پرواز کیش - دبی

کاشت کونوکارپوس در کیش 
ممنوع شد

اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش گفت: بر اساس شیوه 
نامه توسعه و نگهداری فضای سبز کاشت درخت کونوکارپوس در اماکن مسکونی 

و معابر عمومی ممنوع شد. 
عبدالنبی شرفی با بیان اینکه شیوه نامه طراحی فضاهای سبز شهری این جزیره به تازگی 
تدوین شده است اظهار داشت: این شیوه نامه که توسعه اقدامات با توجه به پوشش 

گیاهی بومی و اقلیم متناسب آن تدوین شده به زودی به مرحله اجرا در می آید.
وی اضافه کرد: شرکت عمران، آب و خدمات در تدوین این شیوه نامه ضوابط طراحی 
فضاهای سبز شهری را بومی سازی کرده است و در نظر دارد بر اساس آن علاوه بر توجه 
به گیاهان و درختان بومی کاشت درخت کنوکارپوس در این جزیره را به دلیل اثرات 
رقابتی غالب این گونه گیاهی بر گیاهان همجوار و توسعه ریشه ها به صورت سطحی 
و در نتیجه تخریب تاسیسات زیرزمینی و ابنیه محیط اطراف، ریزش برگ ها و بذر در 
اکثر فصول سال، ایجاد بو نامطلوب در اثر رطوبت جوی یا خیس شدن توسط باران و 

هزینه بالای هرس و شکنندگی در مقابل باد شدید، محدود شود.
شرفی گفت: بر اساس شیوه نامه توسعه و نگهداری فضای سبز جزیره کیش کاشت 
گونه های بومی از جمله کهور ایرانی، انجیر معابد، برخی مرکبات، گل کاغذی، چریش 

و سایر گیاهان با رعایت فاصله به جای غرس کونوکارپوس توسعه پیدا می کند.
وی اضافه کرد: دستورالعمل ممنوعیت کاشت کنوکارپوس به زودی به نهالستان های 
جزیره و ورارد کنندگان نهال اعلام می شود تا بتوان در نزدیک ترین زمان ممکن از 

جایگزینی گونه های بومی استفاده کرد.
جزیره کیش علاوه بر جنگل های بومی دارای ۷۰۰ هکتار فضای سبز است که توسط 

شرکت عمران، آب و خدمات در سطح شهر ایجاد شده است.

مدیر عامل پیشین ورزش کیش ، 
وزیر ورزش ایران شد 

اقتصاد کیش -   دکتر حمید سجادی که در سالهای پیش مسئولیت ورزش کیش را بر 
عهده داشت و مدیر عامل موسسه ورزش و تفریحات کیش بود بعنوان وزیر ورزش 
ایران انتخاب شد.نمایندگان یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی به »سیدحمید 
ســجادی هزاوه« رای اعتماد دادند تا وی به عنوان چهارمین وزیر ورزش و جوانان 

انتخاب شود. 
بعد از پایان بررسی صلاحیت ۱۹ وزیر پیشنهادی و استماع صحبت های سید ابراهیم 
رئیســی،  رئیس جمهوری در دفاع از کابینه معرفی شده، نمایندگان مجلس شورای 
اســلامی نظر خود را در مورد هر یک از وزرای پیشــنهادی را به صورت مخفی و با 
ورقه اعلام کردند که »سیدحمید سجادی هزاوه« با کسب ۱۶۵ رای موافق، ۱۰۸ رای 
مخالف و ۱۳ رای ممتنع، به عنوان وزیر پیشنهادی وزیر ورزش و جوانان انتخاب شود.
با تقدیم لیست پیشنهادی کابینه دولت سیزدهم به مجلس شورای اسلامی  »حمید 
سجادی« برای تصدی پست وزارت ورزش و جوانان معرفی شد و در نهایت بررسی 
صلاحیت وی در دستور کار جلسه علنی مجلس شورای اسلامی قرار گرفت و طبق 
ماده ۲۰۲ آیین نامه داخلی مجلس، پیش از بیان نظرات نمایندگان مخالف و موافق درباره 
هر یک از وزرای پیشنهادی، گزارش کمیسیون های تخصصی مربوطه قرائت و رأی 

گیری برای کابینه پیشنهادی دولت سیزدهم انجام شد.
ســیدحمید ســجادی هزاوه،   متولد یکم فروردین ماه ۱۳۴۸ در تهران، دونده سابق 
دوهای اســتقامت اســت و ســابقه مدیریت ورزشــی را نیز در کارنامه دارد. رشته 
تخصصی اش ۳۰۰۰ متر بامانع بود و در این رشته یک بار مدال طلای قهرمانی آسیا 
)۱۹۹۱ کوالالامپور(، چهار بار مدال برنز قهرمانی آسیا و یک مدال نقره در بازی های 

آسیایی ۱۹۹۸ بانکوک را کسب کرد.
وی در المپیک ۱۹۹۲ بارسلون یکی از دو نماینده و در المپیک ۱۹۹۶ آتلانتا تنها نماینده 

دوومیدانی ایران بود.
او دارای درجه دکترا در رشــته برنامه ریزی در تربیت بدنی و نیز عضو هیات علمی 
دانشــگاه آزاد اسلامی است. ســجادی در تاریخ ۰۸ /۰۸/ ۱۳۹۶ از سوی فرهاد رهبر 

به عنوان مدیر کل تربیت بدنی و ورزش دانشگاه آزاد جایگزین محمد دادکان شد.
سجادی که سابقه معاون توسعه ورزش قهرمانی و ورزش حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان را از ســال ۸۸ در کارنامه داشــت، در اواخر خرداد ۱۳۹۰ از سوی محمود 
احمدی نژاد به عنوان وزیر پیشــنهادی ورزش و جوانان برای کســب رأی اعتماد به 
مجلس شــورای اسلامی معرفی شــد، اما با ۱۳۷ رأی مخالف نتوانست رأی اعتماد 

مجلس را کسب کند.
ســجادی هم چنین ســمت های رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل مؤسسه ورزش و 
تفریحات سالم منطقه آزاد کیش، مسؤول بسیج اعضای هیأت علمی دانشگاه تربیت 
بدنی و علوم ورزشی، معاون فرهنگی ورزشی شرکت ورزشی شهر سالم شهرداری 
تهران، مدیر طرح و تأمین شبکه رادیویی ورزش، مدیر باشگاه ورزشی شرکت صنایع 
خوایی، مســؤول هیأت دوومیدانی بنیاد شهید به مدت هشت سال، مسؤول هیأت 
دوومیدانی باشگاه پاس به مدت چهار سال، عضو کمیته فنی فدراسیون دوومیدانی در 

سال ۱۳۸۲، مشاور رئیس فدراسیون دوومیدانی را در کارنامه خود دارد.
وزارت ورزش و جوانــان در تاریــخ ۸ دی ماه ۱۳۸۹ و پس از ادغام ســازمان تربیت 
بدنی و سازمان ملی جوانان در مجلس هشتم تشکیل شد و تاکنون سکان هدایت آن 
بر عهده محمد عباسی )وزیر دولت دهم(، رضا صالحی امیری )سرپرست در دولت 
یازدهم(، محمد شریعتمداری )سرپرست در دولت یازدهم(، محمود گودرزی )وزیر 
دولت یازدهم(، نصرالله سجادی )سرپرست در دولت یازدهم( و مسعود سلطانی فر 
)وزیر دولت یازدهم و دوازدهم( بوده است و حمید سجادی چهارمین وزیر ورزش 

ایران نام گرفت.

مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش:

اقتصــاد کیش - فریــدون همتی در 
نشســت با احمد وحیدی وزیر کشور 
دولت ســیزدهم که با حضور برخی از 
استانداران افزود: علت تاخیر در روند 
واردات واکســن این شــرکت دولتی 
در هرمزگان. در واقع تعلل در ارســال 
تاییدی مجوز به شــرکت تولیدکننده 
واکسن از ســوی وزارت بهداشت و 

وزارت خارجه بوده است.
وی بیان داشت: بار مالی بخش واردات 
واکســن نیز صرف کمک بــه بهبود 
معیشــت و افزایش مزایــای دریافتی 

پزشکان و پرستاران می شود.
 استاندار هرمزگان هرمزگان همچنین 
با تشــریح وضعیت کرونا و اقدام های 
انجام شده به منظور مدیریت وضعیت 

کنونی و مقابله با بحران های احتمالی 
بیان داشــت: این اســتان در شرایطی 
که کشــور پیک پنجم کرونا را سپری 
می کند، دومین پیک خود را تجربه می 
کند که با استفاده از ظرفیت مکان های 
بدون اســتفاده، توانسته ایم ۳۰۰ تخت 
بیمارســتانی را در محل نمایشگاه بین 
المللی بندرعبــاس در کمتر از ۱۰ روز 
با همه امکانات و تجهیزات لازم برای 
مقابلــه با بحران احتمالی آماده کنیم که 
امکان افزایش ظرفیت تا یک هزار تخت 
بیمارستانی در این مرکز پشتیبان کووید 

۱۹ وجود دارد.
اســتاندار هرمزگان اضافه کرد: علاوه 
بر آن بیمارســتان صحرایی مجهز ۵۰ 
تخت خوابــی ســتاد مدیریت بحران 
و   بیمارســتان های صحرایی ۴۵ و ۲۰ 
تخت خوابی نیز  توسط نیروی دریایی 
ســپاه و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در 

بیمارستان شهید محمدی بندرعباس 
ایجاد شده و در شهرستان های نیز پیش 
بینــی لازم با افزایــش ۲۰ تا ۶۰ تخت 

اضطراری صورت گرفته است.
همتی همچنین در ادامه ســخنان خود 
باتوجه به شرایط کشور، بخش عمران، 
صــادرات و ســرمایه گذاری نیازمند 
نگاهی نو و تحول گرایانه است، عنوان 
کرد: بــه منظور تنظیم بــازار و تامین 
کالاهای اساسی، نظارت فعال و شبانه 
روزی بر گمرکات اســتان حاکم است 
که این کالاها بلافاصله تخلیه و به سمت 

شهرهای مقصد بارگیری شود.
وی افزود: با وجود اعمال دستور ویژه به 
دستگاه های مربوطه، هم افزایی و تعامل 
بین بخشــی وزارت اقتصاد و وزارت 
راه و شهرسازی می تواند روند ارسال 
کالاهای اساســی به شهرهای هدف را 

سرعت دهد.

آمادگی واردات ۱۰میلیون واکسن را داریم

فعالیت بازارهای جزیره کیش 
تمام وقت شد

اقتصاد کیش - سخنگوی شورای سلامت جزیره کیش گفت: بر اساس مصوبات ستاد 
مبارزه با کرونا، فعالیت بازارها و مراکز تجاری این جزیره تمام وقت شد. 

محمدرضا رضانیا اظهار داشت:آمار تحلیلی ارائه شده در جلسه تخصصی ستاد مقابله 
با کرونا نشان دهنده تاثیر مثبت محدودیت های گذشته در روند بیماری و بستری در 

بیمارستان کیش دارد.
وی اضافه کرد: بر همین اساس فعالیت تمام مراکز تجاری کیش با هدف پیشگیری از 
ازدحام جمعیت در زمان محدود، از این پس فعالیت این مراکز به صورت یکسره از 

ساعت ۱۰ صبح تا ۲۲ خواهد بود.
رئیس  مرکز توسعه سلامت جزیره کیش افزود: به منظور کاهش ریسک شیوع ویروس 
در جزیره، رعایت پروتکل های بهداشتی توسط عوامل جامعه بازاریان، کمیته نظارت 
ستاد تخصصی مقابله با کرونا در سطح مراکز تجاری کیش به صورت جدی بررسی 

می شود.
وی اضافه کرد: اماکنی که پروتکل ها و شیوه نامه های بهداشتی را رعایت نکنند، آن 
صنف متخلف شناخته شده و به مدت ۱۵ روز پلمپ می شود و در این راستا گروه های 

ویژه نظارت از سوی کمیته نظارت ستاد مبارزه با کرونا تشکیل شده است.
وی افزود: به منظور پیشگیری از ورود مجدد به شیب صعودی بیماری در کیش نیاز 
هست در زمان حضور در غرفه و فعالیت مراکز تجاری، تمام شیوه نامه های بهداشتی 

به دقت رعایت شود.

۱۲ کیشوند در دام پیامک های 
جعلی افتادند

اقتصاد کیش - رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی کیش گفت: ۱۲ کیشــوند ظرف 
یک ماه گذشــته در دام پیامک های جعلی سامانه های مختلف الکترونیکی دولت و 

دستگاه قضایی افتادند. 
سرهنگ محمدرضا رضایی با بیان اینکه در حدود یک ماه گذشته هک تلفن همراه 
با پیامک جعلی به عنوان شگرد جدید کلاهبردارن از مردم مورد استفاده قرار گرفته 
است اظهار داشت: با استفاده از این طریق ۱۲ کیشوند پس از هک تلفن همراه، قربانی 

کلاهبرداران قرار گرفتند.
وی اضافه کرد: در این شگرد کلاهبرداران پیامک هایی جعلی با محتواهای مختلف از 
جمله ابلاغ الکترونیک قضایی، پرداخت یارانه و سجام به شهروندان ارسال می کنند که 

با قرار دادن یک یک لینک جعلی در پیامک به دنبال فرید شهروندان هستند.
رییس پلیس فتا اظهار داشت: قربانی پس از بازکردن لینک یک اپلیکیشن مخرب به 
عنوان سامانه روی تلفن همراه آنها نصب شده و از آنجایی که برخی از شهروندان از 
این سامانه ها و نحوه فعالیت آن ها آگاهی ندارند در دام این کلاهبرداران اینترنتی قرار 

می گیرند.
وی اضافه کرد: فعالیت کلاهبرداران در این شگرد به گونه ای است که از سیم کارت و 
تلفن همراه شخصی که نرم افزار در داخل آن نصب شده به قربانی دوم پیامک ارسال 
می کنند به گونه ای که صاجب تلفن همراه عامل جرم شده و مورد سو استفاده قرار 

می گیرند.
رضایی افزود: شهروندان توجه داشته باشند برای ورود به سامانه های مختلف قضایی 
از جمله ثنا و پرداخت یارانه دولت هیچگونه وجهی نباید پرداخت، و تاکید می شود 
لینک های مشکوک را باز نکنند و همچنین به سرشماره های پیامک های دریافتی توجه 

کنند که از مراجع رسمی ارسال شده باشد.
رییس پلیس فتا فرماندهی انتظامی کیش به شهروندان توصیه کرد: در فضای مجازی 
و دنیای دیجیتال هر نوع محتوایی به صورت جعلی قابل طراحی است و مجرمین از 
هویت ها و نرم افزارهای جعلی استفاده می کنند، بنابراین قبل از نصب هر نرم افزار و یا 

وارد شدن به هر لینک به اصالت آن توجه کنید.

سومین هواپیمای زمین گیر شده هواپیمایی 
کیش به ناوگان عملیاتی بازگشت

اقتصاد کیش - ســومین هواپیمای زمین گیر شرکت کیش ایر با تلاش متخصصان 
داخلی پس از پایان موفقیت آمیز چک تعمیراتی وارد ناوگان عملیاتی شد.

معاون مهندسی و تعمیرات شرکت هواپیمایی کیش اعلام کرد: در راستای سیاست های 
جدید مبنی بر گســترش ناوگان و بازگردانــدن هواپیماهای زمین گیر پس از اتمام 
چک های ســنگین تعمیراتی و تامین قطعات، براســاس برنامه ریزی انجام شده در 
کوتاه ترین زمان ممکن سومین پس از اورهال با رجیستر EP-LCR از نوع جت فوکر 

F۱۰۰ به ناوگان عملیاتی پیوست.
این هواپیما که با تلاش متخصصان داخلی چک و تعمیر موتور خود را در اوج تحریم ها 
و شرایط سخت کرونایی به پایان رساند، پس از انجام پرواز آزمایشی موفقیت آمیز، 

پروازهای برنامه ای خود را آغاز خواهد کرد.
با بازگشــت این هواپیما، ۱۰۰ صندلی )بدون احتســاب قانــون ظرفیت پذیرش 
۶۰درصددر پروازهای داخلی( به ظرفیت ناوگان هوایی کشور و شرکت هواپیمایی 

کیش افزوده شد.

ساعت کاری ادارات  هرمزگان
 به روال عادی بازگشت

اقتصاد کیش - معاون منابع انســانی و توسعه مدیریت استانداری هرمزگان گفت: 
براساس مصوبه هیات دولت و همانند سراسر کشور، کاهش ساعت کاری اداره های 

این استان لغو شد و به روال عادی بازگشت.
نازنین شیبانی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: براساس این بخشنامه، ساعت کاری 
اداره های استان هرمزگان در روزهای شنبه تا چهارشنبه از ساعت هفت و ۳۰ دقیقه 
تا ۱۴ و ۳۰ دقیقه است. وی بیان داشت: تعطیلی روزهای پنجشنبه نیز لغو شده است.

معاون منابع انسانی و توسعه مدیریت استانداری هرمزگان اظهارداشت: پیش از این 
برای صرفه جویی در مصرف برق، ساعت کاری اداره های استان تا ساعت ۱۲ و ۳۰ 

دقیقه کاهش یافت و پنجشنبه ها نیز تعطیل شده بود.

اقتصــاد کیش - همزمان با ســومین 
روز هفته دولت و در نشســت شورای 
ســاماندهی مبادلات مرزی و کارگروه 
توسعه صادرات غیرنفتی استان هرمزگان، 
بنادر تجاری گوگســر در شهرســتان 
جاسک وبندر  چارک با دستور استاندار 
هرمزگان از طریق ارتباط ویدئو کنفرانس، 

افتتاح شدند.
دکتر فریدون همتی در نشست شورای 
ســاماندهی مبادلات مرزی و کارگروه 
توسعه صادرات غیرنفتی استان هرمزگان 
که همزمان با ســومین روز هفته دولت 
و در راســتای افتتاح ویدئو کنفرانسی 
دو بندر تجاری گوگســر در شهرستان 
جاســک در شرق اســتان هرمزگان و 
چارک در شهرستان بندرلنگه در غرب 
استان هرمزگان برگزار شد، عنوان کرد: از 
سیزدهم شهریور سال جاری، دستگاه های 
مسئول در زمینه صادرات و واردات کالا 

برای پشتیبانی از فعالیت های ملوانی، در 
این دو بندر تجاری مستقر خواهند بود و 
خدمات لازم به ملوانان در بنادر گوگسر 
و چارک ارائه می شود تا از طریق مبادی 

رسمی و قانونی فعالیت کنند.
وی ادامه داد: فرمانداران شهرستان های 
بندرلنگه و جاسک، موظف هستند که 
امکانات مورد نیاز دستگاها را در این بنادر 
فراهم کنند تا به سرعت ساختار کاملی از 
نظر زیرساخت ها و سایر امکانات در این 

بنادر فراهم شود.
اســتاندار هرمزگان افزود: با این اقدام در 
بنادر گوگسر و چارک، همانند سایر بنادر 
کوچک که در اســتان در حال فعالیت و 
ارائه خدمات به ملوانان هستند، در این دو 
بندر نیز خدمات مناسبی ارائه خواهد شد.
همتی تصریح کرد: هدف ما این اســت 
که با کمک دســتگاه های مسئول و همه 
ملوانان با استفاده از لنج ها، از ایران به سمت 

کشورهای همجوار صادرات کالاهای 
تولیدی استان و کشور را داشته باشیم و 

متقابلا کالاهای مورد نیاز نیز وارد شود.
وی گفت: افزایش صــادرات موجب 
رونق فعالیت های تجاری ملوانان و لنج 
داران خواهد شــد و بــه افزایش رونق 
اقتصادی، تولید و صادرات غیرنفتی در 
کشور نیز کمک خواهد کرد که دولت نیز 

از این رویکرد که پشــتیبانی از تولید هم 
محسوب می شود، حمایت می کند.

اســتاندار هرمزگان خاطرنشــان کرد: 
خواســته ما از ملوانان و صاحبان لنج ها 
این است که علاوه بر واردات به صادرات 
کالاهای تولیدی کشور و استان هم توجه 
ویژه ای داشته باشند و به اندازه واردات، 

صادرات نیز صورت گیرد.

بندر  تجاری چارک  افتتاح شد 
توسط استاندار هرمزگان و از طریق ویدیو کنفرانس ؛

اقتصــاد کیــش - رئیــس مجمع 
نماینــدگان هرمــزگان در مجلس از 
بکارگیــری ۳۸۰ نفر نیروی غیربومی 
در پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس 
و شــرکت های پیمانکاری تابعه طی 

یکسال گذشته  انتقاد کرد . 
احمد مرادی افزود: واقعا باید تأسف 
خورد بــرای مجموعــه ای عریض 
و طویل در اســتان هرمــزگان که از 

ظرفیت ها و پتانسیل های آن بهره می 
برد اما در مواقعی همچون بکارگیری 
نیروها و عمل به شرح وظایف تعهدی 
اش حــق جوانان اســتان هرمزگان 

خیانت می کند.
وی با بیان اینکه در اسنادی که به دست 
بنده رســیده از ابتدای سال ۱۳۹۹ در 
پالایشــگاه نفت ستاره خلیج فارس و 
شرکت های پیمانکاری تابعه اش، ۶۸۰ 
نیرو جذب شــده است، اظهار کرد: از 
این تعداد ۳۰۰ نفــر بومی و ۳۸۰ نفر 
غیربومی اســتان هرمزگان بوده اند که 
۸۳ نفــر از این نیروهای غیربومی تنها 

جذب خود پالایشگاه شده اند.
عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: چه دلیلی دارد وقتی 
نرخ بیکاری در هرمزگان به بالای ۳۰ 
درصد رســیده و جوانان متخصص و 
ماهر آن فریاد تبعیض در اســتخدامی 
هــا می زنند، این بنگاه اقتصادی با این 
اقدام به نوعی دهن کجی به قانون کند.
وی با اشاره به اینکه طبق ماده ۴۷ قانون 

برنامه ششم توســعه تمامی دستگاه 
های اجرایــی در حوزه نفت و انرژی 
و ســازمان انرژی اتمــی و بنگاه های 
اقتصادی و نهادهای عمومی غیردولتی 
موظف به استفاده از پیمانکار و نیروی 
بومی با اولویت هســتند، خاطرنشان 
کرد: مشــخص نیســت ایــن اقدام 
مدیرعامل پالایشگاه نفت ستاره خلیج 
فارس که در ســال های قبل هم تکرار 
می شد به چه دلیل و نیتی صورت می 
گیرد و علی رغم گوشــزدهای مکرر 
بازهم شــاهد از این دســت اقداماتی 

هستیم.
مرادی با بیان اینکه در نشستی با حضور 
اســتاندار هرمزگان بارها این نکته را 
فریاد زدم و خواســتار احقاق حقوق 
مردم هرمزگان شدم، تصریح کرد: چرا 
بایــد از حضور و بکارگیری نیروهای 
بومی که آلایندگی بنگاه های اقتصادی 
را با پوست و استخوان خود لمس می 

کنند چشم پوشی کنیم.
وی با اشــاره به اینکه مشخص نیست 

چــه رانتی و منفعتی در بکارگیری این 
حجــم از نیروی بومــی در یک بنگاه 
اقتصــادی وجود دارد، عنــوان کرد: 
علی رغــم تأکیدات معاون اول رئیس 
جمهور و وزیر نفت در دولت دوازدهم 
در بکارگیری نیروی بومی و واگذاری 
پروژه ها به شــرکت های پیمانکاری 
بومــی با اولویت بازهم شــاهد چنین 
تخلفاتی بوده و هستیم و امیدوارم وزیر 
نفت در دولت ســیزدهم برای همیشه 
مانع از پیشــروی چنین افراد متخلفی 
در مدیریت بنگاه های اقتصادی شود.

رئیــس مجمع نماینــدگان هرمزگان 
در مجلــس در پایان با بیان اینکه باید 
مدیرعامل پالایشــگاه نفت ســتاره 
خلیج فارس در این زمینه پاســخگو 
باشــد، اضافه کرد: به طور حتم مجمع 
نمایندگان هرمزگان این موضوع را هم 
از طریق دولت و هم کمیسیون انرژی 
مجلس شورای اسلامی دنبال خواهد 
کرد و باید جلوی چنین اقدامات یکسو 

نگرانه و غیرقانونی گرفته شود.

جذب نیروهای بومی باید اولویت  بنگاه های اقتصادی 
هرمزگان باشد

احمد مرادی نماینده مجلس: 

اقتصاد کیــش - نایب رییــس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی 
هرمــزگان از کمک ۸ میلیــارد تومانی 
اتاق بازرگانی استان در قالب تجهیزات 
بیمارســتانی به ستاد مرکزی کرونا طی 

روزهای اخیر خبر داد.
به گزارش  اقتصاد کیش به نقل از روابط 
عمومی اتاق بازرگانی هرمزگان، حسن 
روحانی در این رابطه اظهار داشــت: در 
ادامه تداوم کمک های فعالان اقتصادی 
استان به مراکز درمانی و ستاد پیشگیری 
از کرونا استان  این بار با تصویب و تایید 
هیئت رییســه و هیئت نمایندگان اتاق 
بازرگاني هرمزگان و بپیگیري هاي بي 
دریغ رییس اتــاق بازرگانی هرمزگان 
و همچنین تاکید   اســتاندار هرمزگان و 
توجه و همراهي هیات رییسه اتاق ایران 
تجهیزات بیمارستانی به ارزش ۸ میلیارد 
تومان بــرای درمان بیماران کرونایی در 
حال انتقال به مراکز درمانی استان است.

نائب رییس اتــاق بازرگانی هرمزگان 
افزود: حرکت اتاق بازرگانی هرمزگان 
در این برهه حساس که بیماارستان ها با 

کمبود تجهیزات مواجه هستند جهادگونه 
بوده است و این کمک ها همچنان ادامه 

خواهد داشت.
وی بیان داشــت: این کمک ها که آماده  
تحویل به دانشگاه علوم پزشکی استان 
است شامل ۱۹۴ کپســول اکسیژن ۵۰ 
لیتــری و ۲۰ لیتری، ۱۴۴ عدد رگلاتور 
پزشــکی و ۲۱ دستگاه یخچال  و دیگر 
اقلام مورد نیاز اســت که طي لیســت 
درخواســتي دانشــگاه علوم پزشکي 

هرمزگان تهیه شده است .
روحانی یادآور شــد: از ابتدای شــیوع 
ویروس  کرونا تا پایان ســال گذشــته 
نیز اتاق بازرگانی هرمــزگان به همراه 
جامعه فعالان اقتصادی اقلام ضروری 
شامل ونتیلاتور، کپسول اکسیژن ،اقلام 
بهداشتی مانند تهیه پارچه ماسک، گان 
مخصوص، تب سنج، دستکش و  اقلام 

مورد نیاز بیمارستانی مانند کولر ،تلویزیون 
و یخچال مخصوص نگهداری واکسن 
را با اعتباری بالغ بر ۲۲ میلیارد تومان تهیه 
و در اختیار مراکز درمانی استان قرار داده 

است.
روحانی همچنین در پایان ا ز پیگیری های 
بی وقفه رییس اتاق بازرگانی هرمزگان و 
همچنین دکتر همتی استاندار هرمزگان، 
اعضای هیات نمایندگان اتاق هرمزگان، 
جامعــه فعالان اقتصــادی و خیرین و 
اعضای هیات رییسه اتاق ایران قدردانی 
کرد و افزود: حمایت و پیگیری و تلاش 
ها برای تســریع در چنین اموری که به 
جان مردم وابسته است ستودنی است و 
امید می رود مردم نیز در کنار کادر درمان 
توصیه های بهداشتی را جدی گرفته تا از 
فشاری که  این روزها بیش از پیش متوجه 

کادر درمان است، کاسته شود.

تداوم کمک های اتاق بازرگانی هرمزگان به ستاد پیشگیری از کرونا  
نایب رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان  عنوان کرد:


